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Medborgarmöten 

Svar på medborgarförslag 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 

 

 

 

Maria Mannerholm Lars Wennberg 

stadsdelsdirektör avdelningschef 

 

 

Sammanfattning 

I ett medborgarförslag föreslås att nämnden arrangerar 

medborgarmöten en vecka före nämnd, i stället för nuvarande 

ordning med en öppen frågestund direkt innan nämndsammanträdet. 

 

Enligt förvaltningens bedömning, avsätter nämndens politiker den 

tid som behövs under den öppna frågestunden till att svara på frågor 

från allmänheten. Vid behov kan extra möten arrangeras i frågor 

som är viktiga för området.  

 

 

 

 

 



 Tjänsteutlåtande 

Dnr 569-2013-1.2.4 

Sida 2 (2) 

 

 

 

 

Error! Use the Home tab to apply Rubrik 1 

to the text that you want to appear here. 

 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts inom administrativa avdelningen. 

 

Bakgrund 

Nämnden har fått ett medborgarförslag om medborgarmöten. 

Förslagsställaren önskar att en längre frågestund hålls en vecka före 

nämndens sammanträden. Förslagsställaren vill få möjlighet att 

träffa politiker och tjänstemän utan att det samtidigt är ett tema med 

annan information och nämndsammanträde strax efter. 

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Enligt förvaltningens bedömning avsätter nämndens politiker den 

tid som behövs under den öppna frågestunden till att svara på frågor 

från allmänheten. Detta tillämpas oberoende av om det är tema eller 

inte. Av tio nämndsammanträden per år brukar fyra inte föregås av 

något tema. Möjlighet finns även för nämnden att därutöver 

arrangera extra möten vid behov, i frågor som är viktiga för 

området.  
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